
Deputasjon Samferdsels- og miljøutvalget – budsjett 2024 
 
Fagforbundet Oslo har i overkant av 50 000 medlemmer i Oslo. Medlemmene jobber over 
hele byen vår, i alle etater, KF og bydeler, i tillegg til privat og ideell sektor, 
kulturinstitusjoner, kirkeområdet, Posten – for å nevne noen. Fagforbundet har på vegne av 
våre medlemmer meninger om de fleste områdene i budsjettet. 
 
Fagforbundet er fornøyd med: 

- At det er satt av penger til heltidsprosjektet på Lambertseterhjemmet, og at 
Tåsenhjemmet vil bli et nytt tilskudd til heltidsprosjektet i løpet av 2024. Det er viktig 
at prosjektet med 6-timerdag i barnehage vil bli videreført. 
 

- At eldreomsorgen styrkes. Det flere årsverk (80) i helsehusene, flere kveldsvakter på 
sykehjemmene, at styrkingen av hjemmetjenestene blir permanent og at det satses 
på eldre rusbrukere på Adamstuen. Vi er veldig fornøyde med kompetansefond til 
helsepersonell for videre- og etterutdanning og den styrkingen som kom i 
tilleggsinnstillingen. 
 

- At økte sosialhjelpssatser videreføres, for å kompensere for prisveksten.  
 

- Videreføring av styrket grunnbemanning i barnehagene i levekårsutsatte bydeler, 
gratis aktivitetsskole (AKS) for alle og gratis skolemat for 36 900 elever 

 
- et godt kulturtilbud med lengre åpningstid på biblioteker, 16 millioner til Gamle 

Munchmuseet som kulturhus, som gir rimelig leie til foreninger med få ressurser og 
som mangler egne lokaler.  

 
- Satsing på sommerjobb for ungdom i kommunal regi (180 millioner).  

 
- Fortsatt satsing på miljø, penger satt av til klimatiltak og solceller i offentlige bygg. 

 
- 290 millioner ekstra til Ruter for å opprettholde dagens rutetilbud. Billigere 30-dagers 

kollektivbillett for barn og unge.  
 
Fagforbundet er veldig bekymret: 
Økonomien til bydelene. Det er i bydelene kommunens innbyggere får velferdstjenestene og 
det blir opp til bydelsutvalgene å prioritere hvor de skal ta penger fra. Med kutt til bydelene, 
blir det vanskelig for bydelene å få budsjettene til å gå opp uten at det skal gå ut over 
kvaliteten i tjenestene, og vi er bekymret for hva framtida vil bringe. Til tross for at kuttene 
ble mindre i tilleggsinnstillingen, er bekymringen den samme. 
 
Andre viktige saker: 
 

- Bekymret for privatisering av tjenester og hvilke konsekvenser det vil ha for ansattes 
lønns og arbeidsvilkår, kvalitet på tjenesten og administrative kostander. 

 
- Oslo kommune må få flere læreplasser.  


